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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Τετάρτη, 14 Οκτωβρίου 2020 

 
 
 
 
Προς τους Υπουργούς: Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ι. Βρούτση 
            Οικονομικών, κ. Χρ. Σταϊκούρα 
            Εσωτερικών, κ. Π. Θεοδωρικάκο 
                                        Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ. Αδ. Γεωργιάδη 
 
 
Θέμα: «Δυσοίωνο το μέλλον του ΟΑΕΔ και των ανέργων της χώρας, με 
ευθύνη της Κυβέρνησης της ΝΔ» 
 
 
Κύριοι Υπουργοί,  
 
Μετά τις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού για την μείωση των ασφαλιστικών εισφορών 
κατά τρεις (3) μονάδες από το 2021 – δηλαδή την ουσιαστική κατάργηση του 
κοινωνικού πόρου με τον οποίο ο ΟΑΕΔ υλοποιεί τα προγράμματα εργασίας και 
κατάρτισης στις επιχειρήσεις και καταβάλλει τα επιδόματα ανεργίας τα οποία η 
κυβέρνηση παρουσίασε ως μείωση της επιβάρυνσης των επιχειρήσεων, 
αποκρύπτοντας όμως το γεγονός ότι έτσι θα σταματήσει η στήριξη των επιχειρήσεων 
για κάθε δράση απασχόλησης και κατάρτισης και επιπλέον οι επιχειρήσεις θα κληθούν 
να καταβάλλουν ενδεχομένως και αυξημένα μέσω φορολογίας και κρατικού 
προϋπολογισμού τα απαιτούμενα ποσά για την αντιμετώπιση της ανεργίας – τόσο ο 
αρμόδιος Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων όσο και ο Διοικητής του 
ΟΑΕΔ επιβεβαίωσαν ότι η μείωση αυτή θα γίνει επί των συνεισπραττόμενων, δηλαδή 
από τις εισφορές που ο ΕΦΚΑ συνεισπράττει και αποδίδει στον ΟΑΕΔ (εισφορές 
Κλάδου Ανεργίας, ΕΛΕΚΠ, ΟΕΚ, ΛΑΕΚ ΟΑΕΔ). 
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Ταυτόχρονα, σύμφωνα με δηλώσεις κυβερνητικών στελεχών αλλά και του Διοικητή 
του ΟΑΕΔ, ο οργανισμός αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα έλλειψης προσωπικού, και 
ιδιαίτερα την περίοδο της πανδημίας του κορωνοϊού. Ωστόσο, σύμφωνα με την από 
23.9.2020 πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την στελέχωση του Υπουργείου 
Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων στο πλαίσιο της ενδοϋπουργικής κινητικότητας, 
δρομολογείται η απόσπαση σαράντα (40) υπαλλήλων του ΟΑΕΔ στο Υπουργείο 
Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων. 
Τέλος, σοβαρά ερωτήματα σε σχέση με την πρόθεση της Κυβέρνησης Μητσοτάκη για 
την υποβάθμιση του Οργανισμού προκύπτουν και από πρόσφατα δημοσιεύματα που 
θέλουν, σε επικείμενο νομοσχέδιο του Υπουργείου Εσωτερικών να θεσμοθετείται, 
μεταξύ άλλων, η μεταφορά των Σχολών του ΟΑΕΔ στις Περιφέρειες. 
Επειδή η μείωση των ασφαλιστικών εισφορών κατά τρεις (3) μονάδες από το 2021 
θα οδηγήσει σε μια δραματική μείωση των εσόδων του ΟΑΕΔ από τις εισφορές 
εργαζομένων και εργοδοτών (κατά 56%, δηλαδή 1,2 δις ευρώ περίπου ετησίως), αν 
λάβει κανείς υπόψη του και τη μείωση κατά 0,9 που έχει ήδη νομοθετηθεί και ισχύει 
από την 1η Ιουνίου, 
Επειδή χωρίς πρόσθετα κονδύλια το άμεσο μέλλον του Οργανισμού απειλείται 
σοβαρά καθώς από τα 2,2 περίπου δις που εισπράττει ο ΟΑΕΔ ετησίως, το 1,5 
πηγαίνει στα επιδόματα ανεργίας και στα λοιπά πάγια έξοδα, 
Επειδή η απόσπαση 40 υπαλλήλων του ΟΑΕΔ στο Υπουργείο Εργασίας και 
Κοινωνικών Υποθέσεων θα αποδυναμώσει περαιτέρω τον Οργανισμό με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για την εύρυθμη λειτουργία του, 
Επειδή στην δίνη της κρίσης που περνά η Ελλάδα λόγω της πανδημίας του 
κορωνοϊού, ο ΟΑΕΔ οφείλει να είναι ο κεντρικός επιχειρησιακός βραχίονας για την 
καταπολέμηση της ανεργίας, αλλά και να διαδραματίσει έναν ακόμα πιο ουσιαστικό 
ρόλο στη λειτουργία της αγοράς εργασίας, να διευρύνει το φάσμα και την ποιότητα 
των παρεχόμενων υπηρεσιών για τους ανέργους και τις επιχειρήσεις, αλλά και να 
εξυπηρετεί ταχύτερα μέσω αυτοματοποιημένων και απλοποιημένων ηλεκτρονικών 
διαδικασιών, 
 
 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

 
1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός της Κυβέρνησης για την αποτροπή της επικείμενης 

συρρίκνωσης των εσόδων και κατά συνέπεια των παροχών του ΟΑΕΔ προς 
τους πολίτες και ειδικά τους ανέργους, λόγω της μείωσης των εσόδων του από 
την εξαγγελθείσα μείωση των ασφαλιστικών εισφορών κατά τρεις (3) μονάδες 
από το 2021; 

2. Από που σκοπεύετε να αναπληρώσετε τα έσοδα αυτά, λαμβανομένου υπόψη 
ότι η απώλεια εσόδων για τον ΟΑΕΔ δεν θα είναι παροδική αλλά μόνιμη; 

3. Για ποιους λόγους μειώνετε το προσωπικό του ΟΑΕΔ, ενώ αναγνωρίζετε τις 
σοβαρές ελλείψεις σε προσωπικό; Θα αναπληρώσετε τα κενά που 
δημιουργούνται με την απόσπαση 40 υπαλλήλων του ΟΑΕΔ στο Υπουργείο 
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Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεω; Εντός ποιου χρονοδιαγράμματος και με 
ποιον τρόπο;  

4. Αληθεύει ότι επίκειται νομοσχέδιο που προβλέπει την μεταφορά των Σχολών 
του ΟΑΕΔ στις Περιφέρειες; Αν ναι, ποιος είναι ο λόγος της μεταφοράς αυτής 
και ποιο είναι το χρονοδιάγραμμά υλοποίησής της; 

 
 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
 
 
 

Μιχάλης Κατρίνης 
 
 
 

Ευαγγελία Λιακούλη 
 
 
 

Κώστας Σκανδαλίδης 
             




